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I N T E R P E L A C J A  

Dotyczy: 

Nagrodzenia Osiedli z największą frekwencją podczas wyborów do Rad Osiedli. 

W związku ze zbliżającymi się wyborami do Rad Osiedli, żeby zwiększyć frekwencję 
wyborczą proponuję aby Rada Miasta rozważyła następującą propozycję: 

Podobnie jak było podczas ostatnich wyborów prezydenckich gdzie osiedla 
z największą ilością głosujących wyborców otrzymały nagrody, wnioskuję nagrodzić 3 osiedla 
z największą frekwencją wyborczą. Ponieważ na Osiedlu Wenedów sprawdził się pomysł 
z pojemnikiem w kształcie serca do którego mieszkańcy wrzucają nakrętki, a pieniądze 
uzyskane i ich sprzedaży wspomagają leczenie dzieci i jednocześnie zuTaea uwagę na temat 
segregacji i recyklingu odpadów, poddaję pod rozważenie pomysłu aby nagrodami były 
właśnie takie pojemniki. 

Z poważaniem 

HORO RADY MIEJSKIEJ 


